
   PROTOKOLL FRA STYREMØTE   
Postpensjonistene i Trøndelag Nord nr.4/2.8.2022 kl 12:30  

  

Til stede:  
Brit V Strand, Per Lillemark og Louis Øvereng.  

  

  
Forfall ;   
Marit Garberg, Magne Brekstad Elisabeth Kvam – fortsatt god ferie til de alle    

  

  
Sakliste:  

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 23.5.2022  

2. Postlista – OBS-sak fra sentralt  

3. Om høstens tur til Skorovatn  

4. Medlemsverving – gjennomgang av tidligere oversikter for ny vurdering  

5. Gjennomgang aktuelle punkter Håndbok for avdelingene  

6. Eventuelt  

  

  

Ad punkt 1 Godkjenning av protokoller  

Godkjenning av møtereferat styremøte 23.5.2022 Vedtak:   
Protokoll godkjent  

  

  

Ad punkt 2 Postlista  

• Jfr tidligere vedtak  

Fra og med neste styremøte skal vi utarbeide en postliste – dvs et sammendrag av viktige saker som er 

kommet til avdelingen siden sist. Nl/sekretær utarbeider – og legger ved liste til og med dato for innkalling  

- Det har vært rimelig stille i sommer på epostkassen – men Brit ønsker å ta opp et forhold som er 

kommet fra sentralt;  

- Medlemsinnmeldingssystemet – misbruk – forsøkt bruk som reklamekanal. Brukerstøttegruppen kjenner 

ikke til metoder for å unngå – men oppfordrer til sletting.  

  

Vedtak: Styret tar informasjon til orientering   

  

  

Ad punkt 3 Informasjon status vedr høstens tur til Skorovatn  

Brit la fram forslag om en del praktiske forhold bla reiserute – Levanger – Skorovatn. Styret har endret datoer pga 

ikke tilgjengelig buss. Flyttet til den 22.9.2022.   

- Start 07:45 fra Levanger – Verdal – Esso Nordsia på Steinkjer – Beitstadbrua – Spillum (pause) – Harran 

(plukker opp fra Vikna) – Skorovatn. Koldtbord/lunsj kl 12:00 i Staldvika/skjenkestova.  

- Omvisning i kapellet v/ Einar Fjeringøy – og sightseeing rundt i bebyggelsen. Avreise ca kl 15:00.  

- Retur samme vei – med innlagt middag på Harran Kro kl 16:00  

- Stipulert egenandel kr 500,- (dekker matutgiftene) – kr 700,- for ikkemedlemmer  

- Brit – Marit og Louis tar imot påmelding  



- Vi gjentar TIPS fra forrige påmelding og at medlemmer gjerne kan invitere tidligere kolleger som «enda» 

ikke er medlem. Vi tar også med teksten vs refusjon.  

- Frist for påmelding – 13.september 2022  

  

Vedtak: Styret vedtok ovennevnte opplegg.  

  

Ad punkt 4 – Medlemsverving  

Brit og Per har diskutert erfaringer rundt medlemsverving. De foreslår at styret vurderer ytterligere tiltak i tillegg til å 

følge opp med aktiv verving vs personer som Posten Norge melder har gått av. Styret gikk gjennom månedslistene  

Vedtak:   

Brit, Per og Louis tar kontakt med personer vi har identifisert som mulige medlemmer.  

  

Ad punkt 5 Gjennomgang av aktuelle punkter i Håndbok for avdelingenes tillitsvalgte Vedtak: 

Følges opp på neste møte  

  

Ad punkt 6 eventuelt  

• Økonomi  

Louis tok opp en sag vedr tidligere økonomisk støtte fra Fagforbundet – som nå – uvisst av årsak – har falt bort.  

Dette er egentlig en sentral sak.   

Oppfølging; Brit vurderer hvordan vi kan følge opp denne saken som følges opp i neste styremøte.  

• Forberedelse til datakurset  

o Datatilganger under kurset – tas med brukerstøtte  

• Neste møte tar vi også å følger opp handlingsplan 22 – som forberedelse til HP for 

2023  

Møtet hevet kl. 14:30  

Neste styremøte: Det kommer en innkalling til møte onsdag 12.oktober 2022. Forberedelse julemøte  

Per Lillemark/ref  

Nl/Sekretær  


